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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Samenlevingszaken op maandag 1 april 2019  

 

Aanwezig:  
Voorzitter: de heer Abma 
 

PvdA: de heer Buwalda, mevrouw Van der Ven, 
VVD:  mevrouw Kuipers, mevrouw Zwanenburg, 
CDA:  de heer Blacquière, de heer Hoekstra, 
FNP:  mevrouw Buikhuizen, mevrouw De Jong, 
GL: mevrouw Van Dijk, de heer Klinker, 
GBH:  mevrouw Bijlsma, mevrouw Jakovljević,  

D66:  mevrouw De Jong, de heer Sotthewes, 
SP:  mevrouw Van Ruth,  
CU:  mevrouw De Heij,  
HL:  mevrouw Van der Schaar. 
  
Verder aanwezig: wethouders de heer Broekhuizen en de heer Zoetendal 

namens Regenboogbelang Heerenveen: de heer Evert Haagsma 

 

Commissiegriffier: mevrouw Elzinga 
 
 
1. Opening  

Voorzitter de heer Abma opent de vergaderingen en heet een ieder welkom. 
 

2. Vaststelling agenda 
Agendapunt 9 Wmo-beleid doorontwikkeling sociaal domein (verzoek D66) 
Vraag is beantwoord en wordt van de agenda gehaald.  
 
De agenda wordt aldus vastgesteld. 
 

3. Besluitenlijst van de vergadering van 7 maart 2019 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

4. Toezeggingen / LTA 

De toezeggingen en LTA worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. Mededelingen / ingekomen stukken 

- Wethouder Zoetendal attendeert op de uitzending van Omrop Fryslân over de mantelzorger, 
donderdag 4 april a.s.  
- Mevrouw Bijlsma (GBH) vraagt het gewijzigde sportbesluit te agenderen. 
- Mevrouw Van der Ven (PvdA) deelt mee dat enkele commissieleden volgende week overleg 
hebben over armoedebeleid en komen daarna met een voorstel richting commissie. 
 

6. Rondvraag 

- Mevrouw Van der Ven (PvdA) vraagt toelichting op de brief van college 05-03-2019 over Taal- 
en leesbevordering Jonge Kind 
Ambtenaren Jelmer Staal en Deanne van Ikkedinge geven toelichting op de ontwikkelingen. 
- Mevrouw Van der Ven (PvdA) vraagt toelichting op de VVE (Vroeg en voorschoolse educatie) 
ouder coördinator in Smallingerland en SúdWest Fryslân.  
De coördinator komt bij ouders thuis en legt uit wat het aanbod is en waar dat verkrijgbaar is. 

Deze werkwijze geeft goede resultaten en wordt ook voor Heerenveen overwogen. 
- Mevrouw Van der Ven (PvdA) vraagt naar gezinsmaatjes van Caleidoscoop in relatie tot VVE. 
Deze gezinsmaatje krijgen training en ondersteuning van Caleidoscoop. 
 
Wethouder Zoetendal geeft aan dat IKC Skoatterwiis in juni 2019 in de raad komt. Stuurgroep 
geeft aan in juni de commissie bij te praten  
Uitnodiging wordt geaccepteerd en gewaardeerde en wordt geregeld. 

 
- Mevrouw De Heij (CU) spreekt haar zorg uit bij inzet voor centrum jeugd en gezin, het betreft 
meerdere interim krachten in een gezin. Wethouder Zoetendal heeft hier herkenning in en geeft 
aan dat er een plan wordt uitgewerkt, inclusief financiële middelen. En komt hier mee naar de 
raad. 
- Mevrouw De Heij (CU) in gesprek met een wijkagent kwam alcohol drugsgebruik aan de orde, 
waarbij zorg over toename van gebruik GHB is aangegeven. Wethouder Zoetendal herkent dit 
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beeld niet voor geheel Heerenveen maar vraagt dit na bij de wijkagent. 
- Mevrouw Van der Ven (PvdA) vraagt naar de Klijnsma gelden, ‘voortgang kansen voor alle 
kinderen’, is het doel bereik in deze 18plus regeling. Hierover neem ze contact op met de 

ambtenaar. 
- Mevrouw Zwanenburg (VVD) er is een kennissessie 8 mei gepland en vraagt hoe dit zich 
verhoudt met de planning van de stuurgroep. Wethouder Broekhuizen geeft aan dat de 

kennissessie bedoelt is als aanvullende informatie voor de raad. Daarnaast werkt de stuurgroep 
door aan het voorbereiden van besluiten. Mevrouw Zwanenburg stelt voor, in het kader van 
kennis over Caparis, een werkbezoek aan Caparis af te leggen. Gekeken wordt welke locatie 
hiervoor in aanmerking komt 
 
- Mevrouw Van Ruth (SP) vraagt waarom Zorgbuurt Thuis onder gebracht is in Soarch foar Thús  

Wethouder Zoetendal licht de ontwikkelingen toe en stelt voor binnenkort bespreken wat voor 
kansen er zijn voor Jubbega.  
 

7. Lokaal LHBTIQ+ Emancipatiebeleid 2019-2022 (Regenbooggemeente Heerenveen) 
In De heer Blacquière (CDA) vraagt uit het deel 5.1.4. Religieuze kringen de genoemde 
geloofsgenootschappen te verwijderen. Wethouder Zoetendal geeft aan dat de genoemde 
partijen in Heerenveen nog niet hebben gereageerd, maar zegt toe de genoemde twee alinea’s 

er uit te halen, maar de strekking wordt aangehaald. 

 
Mevrouw Zwanenburg (VVD) vraagt naar het brede spectrum van discriminatie en meting van 
effecten en wil benoemen dat discriminatie meer doelgroepen betreft. Ze vraagt wanneer de 
effecten kunnen worden vastgesteld. 
Het betreft een vierjarige afspraak en monitoring vindt plaats. Tumba wordt gevraagd te 
evalueren en de effecten weer te geven. 

 
De heer Buwalda (PvdA), mist in het actieplan vertrouwenspersonen. Wethouder Zoetendal zegt 
toe deze op te nemen. 
 
De heer Evert Haagsma, voorzitter Regenboog gemeente, licht het belang van openheid toe. 
 

Geconstateerd wordt dat de commissie de nodige vragen heeft gesteld. 
De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering 
van 15 april 2019. 
 

8. Samenwerkingsovereenkomst leerplicht en RMC startWijzer regio de Friese Wouden 
Mevrouw Van Dijk (GL) vraagt of de privacy ook is getoetst. Wethouder Zoetendal geeft aan dat 
de leerling eerst een gesprek heeft en geïnformeerd wordt dat er een dossier wordt gemaakt. 

Daarbij komt ook privacy aan de orde. 
 
Mevrouw Kuipers (VVD) vraagt naar de aanleiding en de meerwaarde om dit nu juridisch vast te 
leggen? Wethouder Zoetendal geeft aan dat de privacy wetgeving de aanleiding is. Daarnaast 
zijn leerlingen meer mobiel, wat voorheen ambtelijk werd afgestemd en nu wordt vastgelegd.  
Mevrouw Kuipers geeft aan dat haar fractie, voor de raadsvergadering, schriftelijke nog vragen 
stelt  

Wethouder Zoetendal zegt toe dat het rapport RMC wordt toegezonden. 
 
Geconstateerd wordt dat de commissie de nodige vragen heeft gesteld. 
De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering 
van 15 april 2019. 

 
9. Wmo-beleid doorontwikkeling sociaal domein (verzoek D66) 

Zie agendapunt 2. 
 

10. Sluiting 
De voorzitter sluit, onder dankzegging van ieders inbreng, de vergadering. 

 


